

Fullum et 5.2 pieds dans l'autre ligne, contenant 1333.3 en superficie, mesure anglaise, plus ou moins.

Ainsi qu'il est indiqué sur le plan préparé par M. John R. Barlow, inspecteur de la Cité, en date du 14 décembre 1909 et déposé au bureau du Trésorier de la Cité.

Conditions: Argent comptant.

1 p. c. payable pour droits d'encan.

Les servitudes actives et passives devront être respectées.

Cette propriété sera vendue sujette à la taxe spéciale imposée pour l'élargissement de ladite rue Elizabeth.

L.-O. DAVID,  
Greffier de la Cité.

MARCOTTE FRERES,  
Encanteurs.

Bureau du Greffier de la Cité,  
Hôtel de Ville,  
Montréal, 4 mai, 1910.

the other line containing 1333.3 feet in area, English measure, more or less.

As shown on the plan prepared by Mr. J. R. Barlow, City surveyor, dated 14th December 1909 and deposited in the City Treasurer's office

Terms: Cash.

One per cent to be paid for auction duty.

Active and passive servitudes shall be respected.

This property is sold subject to the special tax imposed for the widening of said Elizabeth street.

L. O DAVID,  
City Clerk.

MARCOTTE BROS.,  
Auctioneers.

City Clerk's Office,  
City Hall,  
Montreal, 4th May, 1910.



## VENTE A L'ENCAN

D'une lisière de terrain, rue  
Saint-Jacques

MERCREDI LE 11 MAI 1910 A 11 HEURES A.M.

Sur les lieux mêmes, à la date et à l'heure ci-dessus, sera vendue à l'encan une lisière de terrain faisant partie de la rue Saint-Jacques et ne portant pas de numéro de cadastre. Cette lisière de terrain est située entre la rue des Rivières et l'avenue Impériale et contient une superficie d'environ 336 pieds carrés, tel qu'indiqué sur le plan déposé au bureau du trésorier de la Cité.

Conditions: Argent comptant.

1 p c. payable pour droit d'encan.

L.-O. DAVID,  
Greffier de la Cité.

W. M. KEARNS,  
Encanteur.

Bureau du Greffier de la Cité,  
Hôtel de Ville,  
Montréal, 30 avril 1910.



## SALE BY AUCTION

of a Strip of Land, St. James street

WEDNESDAY THE 11th MAY 1910 at 11 O'CLOCK A.M.

On the premises, on the date and at the hour above mentioned, will be sold by public auction a strip of land forming part of St. James street and bearing no cadastral number. The said strip of land is situated between des Rivières street and Imperial avenue and contains an area of about 336 square feet, according to plan deposited in the City Treasurer's office.

Terms: Cash.

1 per cent payable for auction fees.

L. O. DAVID,  
City Clerk.

W. M. KEARNS,  
Auctioneer.

City Clerk's Office,  
City Hall,  
Montreal, 30th April, 1910.



## VENTE A L'ENCAN

d'une lisière de terrain, Avenue  
Marie-Louise

MARDI, LE 10 MAI 1910 A 10 HEURES A.M.

Sur les lieux mêmes à la date et à l'heure ci-dessus sera vendu à l'encan une lisière de terrain faisant partie de l'avenue Marie-Louise et ne portant pas de numéro de cadastre. Cette lisière de terrain est située au coin Sud-est de la rue Sanguinet et de l'avenue Marie-Louise et contient une superficie d'environ 280 pieds carrés, tel qu'indiqué sur le plan déposé au bureau du Trésorier de la Cité.

Conditions: Argent comptant.

1 p c. payable pour droit d'encan.

L.-O. DAVID,  
Greffier de la Cité.

MARCOTTE FRERES,  
Encanteurs.

Bureau du Greffier de la Cité,  
Hôtel de Ville,  
Montréal, 30 avril, 1910.



## SALE BY AUCTION

of a Strip of Land, Marie-Louise Ave.

TUESDAY THE 10th MAY 1910, AT 10 O'CLOCK A.M.

On the premises, on the date and at the hour above mentioned, will be sold by public auction a strip of land forming part of Marie-Louise avenue, and bearing no cadastral number. The said strip of land is situated at the South-east corner of Sanguinet street and Marie-Louise avenue and contains an area of about 280 square feet, according to plan deposited in the City Treasurer's office.

Terms: Cash.

1 per cent payable for auction fees.

L. O. DAVID,  
City Clerk.

MARCOTTE BROS.,  
Auctioneers.

City Clerk's Office,  
City Hall,  
Montreal, 30th April 1910.